



LINE



活動訊息

【語言學習與寫作中心】英語寫作迷你課程資訊
(LLWC Mini Course: How to write in English)

語言學習與寫作中心於本學期(111學年度第2學期)開設教授英語寫作的迷你課程。課程網址及詳細資料如下：<https://reurl.cc/7Rrj41>

時間：2023春季隔週的週五12:20-13:10

地點：陽明校區教學大樓305室

教師：嚴偉哲副教授(陽明交大心智哲學研究所兼語言學習與寫作中心主任，Email: jhricko@nycu.edu.tw)

課程描述：本課程涵蓋一些英語寫作的基本議題，特別是關於如何在學術寫作中正確地引用參考文獻。本課程的議題包括：抄襲、引文、總結、標題、摘要以及圖表標題。

課程須知：

- 本課程對陽明交通大學全體學生與教職員工開放。
- 本課程免費，但參加者須先在2/27 12:00前點選進入以下連結註冊：<https://reurl.cc/V8ERWQ>。
- 本課程為實體教授，並無提供線上授課。
- 本課程主要以英語授課。
- 本課程不需要預備任何教科書。
- 本課程並非陽明交通大學的正式課程，完成課程的學生並不會得到學分，也無法使用本課程抵免畢業門檻。

課程安排：

- 3/3：標題
- 3/17：科學圖表標題，客座講師：國立陽明交通大學學生醫光電研究所，薛特教授
- 3/31：摘要寫作
- 4/14：抄襲和如何避免抄襲
- 4/28：用自己的文字去概述
- 5/12：引用參考文獻

Date and time: Fridays, 12:20-13:10 (biweekly), Spring 2023

Venue: Yangming campus, Teaching Building, Room 305

Instructor: Jonathon Hricko (Associate Professor, Institute of Philosophy of Mind and Cognition / Director, Language Learning and Writing Center, jhricko@nycu.edu.tw)

Course description: This course covers some basic issues in English writing, especially when it comes to the proper use of sources in academic writing. The topics that will be covered include: plagiarism, quotations, summaries, titles, abstracts, and captions.

Course policies:

- The course is open to students, faculty, and staff at NYCU.
- The course is free, but those who would like to attend must first register at the following link before 12:00 on 2/27/2023 : <https://forms.gle/B29VWsWAQ124Ejkd8>.
- The course will be taught in-person (there is no on-line option).
- The course will be taught primarily in English.
- There is no required textbook for the course.
- The course is not part of NYCU's curriculum. NYCU students who complete the course will not receive credit and cannot use this course to satisfy their English requirement.

Course schedule:

- 3/3: Titles
- 3/17: Captioning scientific figures: Guest instructor Professor Surojit Chattopadhyay, Institute of Biophotonics, NYCU
- 3/31: Writing an abstract
- 4/14: Plagiarism and how to avoid it
- 4/28: Summarizing in your own words
- 5/12: Quoting from sources

HOW TO WRITE IN ENGLISH

Speaker: Jonathon Hricko, Director of the Language Learning and Writing Center

THE COURSE INCLUDES:

- 3/3 Titles
- 3/17 Captioning scientific figures
- 3/31 Writing an abstract
- 4/14 Plagiarism and how to avoid it
- 4/28 Summarizing in your own words
- 5/12 Quoting from sources

Fridays, 12:20-13:10 on Yangming campus, Teaching Building, Room 305

For more details please see our website. <https://lwc.obc.nycu.edu.tw/>

Registration Link

Language Learning and Writing Center

Office of Bilingual Education

← Prev. ≡ Next. →

訂閱/取消 上期電子報

發行人：林奇宏 總編輯：陳惠亭 執行編輯：彭琬玲、李佳如
網頁維護：創創數位科技 瀏覽人數：**0497271**

Copyright © 2021 National Yang Ming Chiao Tung University All rights reserved